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§59  MÖTET ÖPPNAS 
 

Kårchef  Gustaf  Weckman hälsade alla välkomna och inledde mötet den tredje april klockan 19:34. 

 

§60  KONSTATERANDE AV MÖTETS LAGLIGHET OCH BESLUTSFÖRHET 
 
Enligt stadgarna sammanträder styrelsen på kallelse av kårchefen och är beslutsförd ”då minst tre av 
dess medlemmar, däribland kårchefen eller vice kårchefen, är närvarande”. 

Beslut:   Styrelsen konstaterade att mötet var lagligt sammankallat och beslutsfört. 

 

§61 FASTSTÄLLANDE AV ARBETSORDNINGEN FÖR MÖTET 
 

Kårchefen presenterade kort arbetsordningen för mötet. 

  Beslut:   Styrelsen fastställde arbetsordningen för mötet. 

 

§62  FÖREGÅENDE MÖTETS PROTOKOLL 
 

Styrelsens senaste möte ägde rum den sjätte mars. 

   Beslut:  Styrelsen justerade och fastställde protokoll 571 (3/2025). 
 

§63  MEDLEMSFÖRTECKNING  

Inga  medlemsansökningar eller avskedsansökningar behandlades. Kårens medlemsantal är därmed 110 
medlemmar, och av dessa är sex hedersmedlemmar och en hedersordförande. Kåren använder Finlands 
Scouters medlemsregister Kuksa för att föra en komplett medlemsförteckning. 

 
 6.3.2025 Förändring  3.4.2025 
Familjescouter  3  3 
Vargungar  24  24 
Äventyrsscouter  18  18 
Spejarscouter  7  7 
Explorerscouter  9  9 
Roverscouter  11  11 
Aktiva ledare  23  22 
Familjescoutmålsmän  2  2 
Understödande medlemmar  5  5 
Övriga medlemmar  8  9 
Sammanlagt  110  110 

 



§64  ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 

HeSS Första Hjälpen 1, fyra vardagar 10-18.3 

1 ledare 
Sammanlagt 1 deltagare 

 

Kårens vårmöte 11.3 
 
4 roverscouter   
5 ledare 
Sammanlagt 9 deltagare 

 

FS Kevätpäivä 14-16.3 

2 ledare 
Sammanlagt 2 deltagare 

 

FiSSc vårmöte 22.3  

3 roverscouter 
3  ledare 
Sammanlagt 6 deltagare  

 

FiSSc Alla med-utbildning 22.3  

1 roverscout 
1  ledare 
Sammanlagt 2  deltagare  

 
 

§65  UPPDRAGSCHEFENS ÄRENDEN 
 

Endast en person i ledarkåren var intresserad av att dra en utfärd för en dagis- eller skolklass så 
uppdragschef Nyström anmälde inte kåren med i projektet.  
 
Uppdragschef Nyström hade kommit fram till att det inte finns tillräckligt med tid på Sankt Göran-dagen 
för ett ledarmöte.  
 
Rekrytering av chefstrio för Höstis 2025 är på gång.  
 

Beslut:  Styrelsen noterade ovannämnda ärenden för kännedom.  
 

Beslut:   Ledarmöte hålls den 7.5 i samband med ett första sommarlägerplaneringsmöte.  
 

§66  EKONOMIÄRENDEN 
 
Räkningarna för årets medlemsavgift har skickats ut.  



 
Styrelsen behandlade en understödsansökan för en ledare att delta i TG 155 på sommaren. Det är en 
kombinationskurs tillsammans  med scouterna i Sverige .  
 
Kårekonom Ahlgrén berättade att några räkningar ännu är på vift från jubileumsfesten som t.ex. 
pizzaräkningen. 
 
Styrelsen diskuterade hur ledarna ska betala bussbiljetter för utfärder mm. nu när kåren inte mera har 
möjlighet till att  ha egna busskort.  
 
 

Beslut:  Styrelsen godkände understödsansökan och betalar halva kursavgiften i  
enlighet med tidigare praxis 

 
Beslut:  Ledare kan köpa bussbiljett med sitt bankkort i automaten i buss/tåg. För att få  

tillbaka pengarna måste de ta skärmdump på kontoutdraget och skicka det på 
e-post åt kårekonom Ahlgrén. I mejlet ska det stå vilken utfärd/evenemang det 
gäller, hur många som åkt buss/tåg och vad styckpriset på biljetten var.    

 
Beslut:  Ledare kan även köpa biljetter via HSL applikationen och måste då ta ut kvitton  

   från appen och skicka dem till kårekonom Ahlgrén för att få dem återgälda. 
 

Beslut:  Från och med nu slutas det laddas pengar på kårens busskort men det som  
  ännu finns kvar på busskorten används bort.  
 
Beslut:  Kommunikationsansvarig Nelly Weckman meddelar den nya infon om buss-  
  och tågbiljetter till ledarkåren. 
 

§67  MATERIALÄRENDEN 
Kårlokalsfogde Lille har börjat med sitt uppdrag i kårlokalen och har införskaffat nya hyllor och hyllplan till 
lokalen.  

Namnskyltarna till aktiva ledarna ska beställas. Styrelsen diskuterade vem som räknas till aktiva ledare och 
vilka åldersgrupper som ska få av dem.   

Materialförvaltare Heinsalmi meddelade att han ska skicka kårens gamla färgkassetter från printern 
tillbaka till Canon som återanvänder dem. 

 

Beslut:  Styrelsen noterade ovannämnda ärenden för kännedom.    

Beslut:   Aktiva explorerscouter och äldre skall få egen namnskylt. Vilket är ca. 24  
   stycken namnskyltar.  

Beslut:   Sex stycken av kårens roverscouter och ledare var oklara för styrelsen om de  
  borde räknas som aktiva, så Uppdragschef Nyström skall vara i kontakt med  
  dem och kolla om de är intresserade av att bli mer aktiva i kåren och ta emot ett  

   uppdrag.  

 

§68  KOMMUNIKATIONSÄRENDEN 
 



Kommunikationsansvarig Nelly Weckman har  uppdaterat rusmedelspolicyn och familjescoutsavgiften  på 
kåren nätsida. Hon har också gått igenom kårens telegramgrupper och satt till medlemmar som inte var 
med och tagit bort medlemmar som inte mera är med i kåren.  
 
 

Beslut:  Styrelsen noterade  ärendet för kännedom.   

 

§69  100-ÅRS HISTORIKEN 

Historikansvarige Holm gav en uppdatering om historiken.  ⅓ av historik-intervjuernas ljudfiler är nu 
transkriberade.   

 

  Beslut:   Styrelsen noterade ärendet för kännedom.   

 

§70  JUBILEUMSÅRET 
 

Kårchef Gustaf Weckman läste upp en hälsning från jubileumskommitténs ordförande  Spiby. Info och 
anmälan har öppnat för Åbo och Sysmä utfärderna. Antalet anmälda såg väldigt bra ut. Spiby har  varit i 
kontakt med scoutmuséet i Åbo och frågat om de kan ta fram saker som har med kårens historia att göra 
inför kårens besök.  

 
Beslut:  Styrelsen noterade ovannämnda ärenden för kännedom.   

 

§71  LEDARVÄLMÅENDE  
 
Styrelsen diskuterade en uppkommen problemsituation i kåren.  

 
Beslut:   Uppdragschef Nyström  ska vara i kontakt med FiSSc kansli angående 

problemsituationen. 

  

§72 KOMMANDE MÖTEN OCH EVENEMANG 
 
4(-5).4 RovEx 
23.4 Sankt Göran-dagens utfärd 
3.5 FiSSc 50-jippo 
4.5 Utfärd till Åbo (parad & scoutmuséet) 
8.5 Styrelsemöte 5 
19.5 Jubileumsvårfest 
25.5 Utfärd till Aina Wilskmans grav (kårens grundare) 
5.6 Styrelsemöte 6 
25.7-1.8 Jubileumssommarläger 
1-3.8 Amazing Race 
 



§73  ÖVRIGA ÄRENDEN  
Sekreterare Molly Weckman berättade om ett hållbarhetsunderstöd som kåren möjligtvis kan ansöka. 
Sekreterare Weckman och kårmedlem  Malou Spiby hade idén att kåren skulle söka stipendiet så att kårens 
explorerscouter och äldre kunde  gå på en kurs om vegetarisk och inhemsk mat dragen av 
Marthaförbundet.  

Hållbarhets- och miljöansvarig Holm har haft ett möte med andra i ledarkåren för att anhålla  om 
certifikatet för hållbar scoutkår. De hade gått igenom vad kåren är duktig på när det kommer till hållbarhet 
men även vad kåren borde jobba mer på. Kåren borde bl.a. bli bättre på hålla framme det vi gör, berätta åt 
medlemmarna mer och t.ex. posta på sociala medier. Kåren kan även laga mera ekologisk och vegetarisk 
mat, sopsorteringen kan förbättras, uppdatera jämnlikhetsplanen och använda koldioxidverktyg för att till 
exempel beräkna kårens koldioxidavtryck.  

HeSS riddarvaka hålls den 22.4 då två av kårens medlemmar skall få Mannerheimspännet av andra klass. 
Åtminstone 3 stycken från kåren är på väg som delegation.  

 

Beslut:  Sekreterare Weckman och Malou Spiby ska söka hållbarhetsunderstödet.  

Beslut:  På ledarmötet ska de dras ett pass om hållbarhet, te.x. om jämnlikhetsplanen  
  eller koldioxidräknare.  

Belsut:   Hållbarhets- och miljöansvarige Holm ska diskutera med hållbarhetsgruppen  
  vad de vill ha för tema på deras hållbarhetspass på ledarmötet.  

Belsut:   Sekreterare Molly Weckman har fanansvar för delegationen till Riddarvakan. 

 

§74  MÖTET AVSLUTAS  

Kårchef Gustaf Weckman tackade för och avslutade mötet klockan 20:35. 

 

 

In fidem, 

 

_____________________                                        _____________________ 

Kårchef Gustaf Weckman               Kårsekreterare Amelie “Molly” Weckman 
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